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Træerne mod Måløv Park 
Der er rettet henvendelser til Måløv Park 
vedrørende træerne på vestsiden af Måløvhøj – 
altså ud mod Knastebakken.  
I første omgang var det en snak med formanden, 
men det er senere blevet fulgt op af en formel 
skriftlig henvendelse. 
Der er et svar på vej, som bestyrelsen afventer, 
før vi melder noget nærmere ud. 
 
Kontingent  
Kontingentet for 4. kvartal 2005 forfaldt til 
betaling d. 30. november.  
Der er stadig enkelte, der endnu ikke har fået 
indbetalingen til at køre automatisk gennem 
banken.  
Det er ret vigtigt, at indbetalingen sker til tiden.  
I følge vores vedtægter er bestyrelsen forpligtet  
til at indkræve restancer efter 3 måneder  
– og i øvrigt er man ikke stemmeberettiget ved 
generalforsamlingen. 
 

Bestyrelsen ønsker alle  
en god jul og et godt nytår 

Redaktion og tryk: 
Bjarne Thostrup 
bjarne.thostrup@skolebib.org 
051206 

Hjemmesiden  
Der var desværre en fejl i linket i seneste 
nummer. Mange har dog selv fundet siderne, 
men det korrekte er: 
www.maaloevhoej.dk 



Status for vejrenoveringen 
Pankas har i oktober udført de efterarbejder, som der blev aftalt 
ved afleveringsforretningen. Alle arbejderne lever ikke op til 
vores forventninger, men vi vil arbejde for at kvaliteten bliver i 
orden, når det afsluttende asfaltlag skal udlægges. 
Afregningen med konsulenten er nu afsluttet. Bestyrelsen 
ønskede et afslag i konsulentens honorar. Konsulenten 
har accepteret et afslag i honoraret, men ønskede som 
konsekvens heraf ikke at fortsætte samarbejdet.  
Vejudvalget/bestyrelsen vil i samarbejde med asfaltfirmaet 
arbejde for at den resterende del af projektet bliver udført som 
beskrevet i kontrakten og indenfor budgettet. 
Det endelige regnskab for første etape af renoveringen vil blive 
fremlagt ved generalforsamlingen 2006. 

 Stig Dalsgaard 
 

Glatførebekæmpelse vinteren 2005 
Bestyrelsen har indgået aftale med STV-maskinservice om 
snerydning og glatførebekæmpelse på vores veje.  
STV-maskinservice afgør ud fra egne observationer og 
meldinger fra Vejr2, hvornår glatførebekæmpelsen skal udføres.  
Firmaet udfører snerydning for andre grundejerforeninger i 
området og for amtet. 
Snerydning udføres ved snefald på over 3-4 cm med udsigt til 
frost. Snerydning afsluttes med saltning. Det tilstræbes at 
vejene er ryddet til kl. 8 om morgenen. Saltning alene udføres 
ved udsigt til glatte veje. 
  
Til orientering har vi beregnet følgende ca. priser pr. gang: 
 Snerydning og saltning  ~  22 kr. pr. husstand 
 Saltning alene                ~    9 kr. pr. husstand 
  
Vi har kontaktet asfaltfirmaet, som oplyser, at glatføre-
bekæmpelse med salt ikke påvirker levetiden på  
de asfalterede veje. 

 Stig Dalsgaard 
 

Vejbelysning 
I følge NESA´s plan for kabellægning vil vi i 2006 få fjernet de 
gamle luftledninger og master. Det betyder at vi skal have nyt 
belysningsanlæg på vores veje.  
Som vi er orienteret er det en udgift som dækkes af NESA og 
kommunen. Vi har kontaktet kommunen og regner med at få 
indflydelse på valg af master/lamper.   
Supplerende oplysninger kan søges på NESA´s hjemmeside 
www.nesa.dk  

Stig Dalsgaard 
 
Vedr.  BallerupNettet 
Kommunalbestyrelsen i Ballerup besluttede på et møde  
20. juni 2005, at TDC skulle anlægge en fiberring i kommunen og 
etablere BallerupNettet.  
Et af formålene med det nye net er at forbinde alle kommunens 
institutioner, samt at kunne tilbyde kommunens industri en 
veludbygget infrastruktur. 
BallerupNettet vil desuden, når det er færdigudbygget, give alle 
Ballerupborgere mulighed for en bedre internetforbindelse.  
TDC melder at projektet er fuldført, når alle inden for kommunens 
grænser har mulighed for en Internet-forbindelse på mindst 4,5 
Mbit. 
Målet er på indeværende tidspunkt nået for ca. 60 % af 
kommunens borgere.  
TDC regner med at målet er nået inden udgangen af 2006. 
Mange borgere har med den nye fiberring og de fremskudte 
teknikpunkter fået mulighed for en væsentlig bedre 
Internetforbindelse og det såkaldte Internet-TV.  
Se evt. på http://privat.tdc.dk/internet/tv/ 
 
NESA skal i 2006 grave rør ned i vores område. Det åbner 
mulighed for at få fiberforbindelse ind i vores huse.  
Se evt. på 
http://www.nesa.dk/privat/produkter/fibernet/ftth_priser.htm 

Søren Gundestrup 


